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ze schůze Osadního výboru Zavadilka dne 5. 1. 1023 ' " " ":"_ " '

Účast:

Tomáš Veverka - předseda OV

Martin Majer-l. místopředseda OV

Alena Káchová - 2. místopředseda OV

Libuše Berdychová - člen OV

Petra Tmějová - člen OV

Projednány nás|edujÍcÍ body pocházejÍcÍz připomínek občanů a našich poznatků:

1/ Upozorňujeme na nedostatečný úklid města v prostoru u Stavebnin Kaňka po pravé straně za
mostem směrem na Zavadilku, celá Husova ulice, chodníky, záhony a hlavně kolem kontejnerů. je
nutná pravidelná kontrola a úklid těchto lokalit.

2/ Žádáme o přeinstalovánI dopravního značení Pozor děti z horní části Barrandovy úl. na křižovatku
Barrandova úl. a Horymírova úl. směrem ke Steinerově úl..

3/Reagujeme na upozornění rodičů dětí MŠ a občanů Zavadilky na nebezpečné přecházení silnice od
MŠ směrem do centra. Navrhujeme tam vytvořit přechod pro chodce. Dále je třeba obnovit
vodorovné značeni Pozor děti obousměrně v Husově ulici.

4/Vzhledem k opakovaným žádostem občanů na vytvořeni místa pro elektro kola a jejich instalaci,
žádáme o zvážení a realizaci tohoto.

5/Žádáme o opravu chodn"ku na kruhovém objezdu u mostu přes řeku L'tavku a zvážen' odstraněn'
zbytku osvětlenI. Vypadá to, že se tam chystá přebíhat malé dítě a řidiče to mate.

6/Žádáme o dodržováni harmonogramu vyvážen'tř'děných odpadů a vracení kontejnerů m"mo
vozovku.

7/Rádi bychom věděli, kdo pečuje o autobusové zastávky v Berouně, jmenovitě o Čistotu skel.
Upozorňujeme na tristní stav hygieny na zastávce Černý kůň, směrem na Plzeň. Denně tam nastupuje
a vystupuje z autobusů stovky občanů. Máme za to, že zastávku je nutno denně mýt a desinfikovat,
včetně stěn a lavice.

8/Podruhé žádáme o informaci o záměru vlastníka pozemku - výstavba elektrické přípojky - u
křižovatky směr Tetín. Zvážit možnost výstavby kruhového objezdu.

9/Velice citlivé téma je zrušení zajÍždění dálkových spojů na autobusové nádraží. Hlavně se jedná o
spoj č. 380 do Prahy a ostatníspoje.



Viz Radniční list Č.1/2023 příspěvek pI Zuzany Machové, Lidé pro Beroun. Dále navrhujeme, také na
upozornění občanů, že není dostatek autobusového spojení ze sídliště na nádraží. Toto by také
mohla řešit linka č. 380, která by projIžděla sIdlištěm Košťálkovou ulici, pak pokračovala na nádraží.

10/Da|šj velice citlivý problém jsou podchody pod dálnicí. Podchod směrem od nádraží je zapáchajÍcÍ,
špinavý. je nutná denní desinfekce těchto prostor. Podchod u Finančního úřadu je velice tristní.
Nepořádek, neupravenost, nedostatečné osvětleni, občas slouží též jako ložnice pro bezdomovce.
Navrhujeme tam zřídit parkoviště, jako je to na Závodí pod mostem u fotbalového hřiště, řádně
osvětlit. Zelenou plochu s památníkem možno zmenšit.

11/Dále reagujeme na připomínky rodičů dětí, které při použitílinky č. 630jarov - Kladno při cestě do
školy nemohou vystoupit na zastávce u Billy, která je naproti škole. Musí vystoupit na zastávce
Plzeňka. Byla by možnost, aby tato linka měla zastávku U Slunce při cestě ze Školy a u Billy při cestě do
školy?

11/ Termíny dalších schůzí jsou: 13. 4. 2023, 22. 6. 2023, 19. 10. 2023.

Schůze se konají v prostoru volební místnosti. Občané se mohou zúčastnit, budeme rádi za širší
spolupráci s občany Zavadilky. Telefonické spojeni s ov viz vývěska ov na autobusové zastávce.

Děkujeme za spolupráci!

Veverka Tomáš: předsedá OV
L?//Eĺ ej ťu""'k:) <14"
U6 a/ Mzu"ů

Zapsala: Alena Káchová


